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Bijlagen

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

1. De beantwoording van de artikel 45-vragen van D66 over de campagne 'Yes we Can'.
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Inleiding
De gemeente Zwolle is aangesloten bij de Statiegeldalliantie. Mede door de druk van de allaiantie 
heeft de staatssecretaris het besluit genomen om statiegeld in te voeren voor kleine PET-flesjes. In 
eerste instantie zijn blikjes buiten de statiegeldverplichting gehouden. De Statiegeldalliantie houdt nu 
een campagne om de landelijke overheid te overtuigen dat ook voor blikjes statiegeld moet worden 
ingevoerd.

Kernboodschap
D66 is van mening dat zoveel mogelijk partners moeten bijdragen aan de campagne. Ook omdat dit 
voor de gemeente voordeel oplevert; de gewenste terugdringing van zwerfafval en restafval wordt een 
stuk dichterbij gebracht. Daarom stelt D66 de volgende vragen aan het college: 

1. Heeft het college kennis genomen van de campagne ‘Yes we can’? 

2. Is het college van plan om – als partner van de Statiegeldalliantie – een bijdrage te leveren aan de 
beeldmerkcampagne door deze zelf ook in te zetten? 

3. Is het college met ons van mening dat het partnerschap van de Statiegeldalliantie ook zichtbaar 
moet zijn op de website van de gemeente (dit is nu niet het geval)? Zo ja, gaat zij dat verzorgen? 

Door de invoering van statiegeld op kleine PET-flesjes wordt verwacht dat de hoeveelheid zwerfvuil 
wordt terug gedrongen. Nu wil de Statiegeldalliantie hetzelfde voor blikjes. Dat kunnen we als college 
alleen maar onderschrijven. Ook in ons zwerfvuil worden de nodige blikjes aangetroffen. Naast de 
vervuiling van ons leefgebied kan dit ook gevaar opleveren voor vee in het buitengebied. De gemeente 
Zwolle was hierover geïnformeerd, omdat wij lid zijn van de Statiegeldalliantie.

De campagne is bedoeld om de landelijke overheid te overtuigen. Door de beeldcampagne via onze 
gemeentelijke kanalen te delen, wordt de staatsecretaris waarschijnlijk niet geïnformeerd. Het is vooral 
een signaal dat ook de gemeente Zwolle achter het idee van statiegeld op blikjes staat. Dus zonder dat 
nu direct de bedoelde doelgroep wordt aangesproken, zien wij wel het nut en de noodzaak om via de 
gemeentelijke website en andere gemeentelijke kanalen de boodschap ‘Yes we Can’ te delen.

Ondertussen heeft de rijksoverheid besloten ook statiegeld te heffen op blikjes.

Wij beantwoorden de gestelde vragen daarom alle drie met ja.

Openbaarheid
Deze informatienota is openbaar

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders
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secretaris, Ingrid Geveke


